
 

 

 

     

 

Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

Θέμα:  Υποστελέχωση Ιατροδικαστικής Υπηρεσίας Πειραιά  

 

Ο Προϊστάμενος της Ιατροδικαστικής Υπηρεσίας Πειραιά με πρόσφατη επιστολή 

του εκφράζει την αγωνία του πως τίθεται σε κίνδυνο η ομαλή λειτουργία της 

Υπηρεσίας εξαιτίας όχι μόνο της υποστελέχωσης που την έχει πλήξει αλλά και 

λόγω του εξαιρετικά αυξημένου φόρτου εργασίας λόγω θέρους και αύξησης της 

τουριστικής κίνησης.  

 

Ταυτόχρονα, ενημερώνει κάθε υπεύθυνο πως «σε δυο μήνες θα λήξει η 

σύμβαση του προσωρινού νεκροτόμου και η υπηρεσία θα βρεθεί στη 

δυσάρεστη θέση να μην δύναται να λειτουργήσει ομαλώς»  

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες θα λάβει για τη στελέχωση της Ιατροδικαστικής 

Υπηρεσίας Πειραιά με μόνιμο προσωπικό; 

2. Σε ποιες κινήσεις θα προχωρήσει ώστε να αντιμετωπιστεί το πρόβλημα της 

υποστελέχωσης που ταλαιπωρεί όλες τις ιατροδικαστικές υπηρεσίες της χώρας  

στις οποίες σημειώνονται τραγικές ελλείψεις τόσο σε επιστημονικό, όσο και σε 

διοικητικό προσωπικό;  

Η ερωτώσα βουλευτής 
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